
 
 Lidköping 
 
 
Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen 
 
Dag: Torsdagen den 7 mars 2019 
Tid: Kl 09.00-11.15 
Plats: Wennerbergsgården 
 
Närvarande:  
Ragnhild Bergman, ordf 
Kerstin Anderson, vice ordf 
Lennart Isaksson 
Svante Johnsson 
Åke Nordström 
Kenth Lindström 
Lisbeth Nyström 
 
 
1. Mötets öppnande   
Ordföranden hälsar deltagarna välkomna och öppnar dagens styrelsemöte.  

 
2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 
 
3. Kort presentation 
Kenth och Åke, som nya i styrelsen, berättar lite om sig själva och förväntningar 
de har på styrelsearbetet och ser fram emot att tillsammans med övriga 
styrelseledamöter fortsätta utveckla en bra verksamhet. 
 
4. Föregående protokoll 
Styrelsen går igenom protokollet från förra mötet och protokollet justeras.  
 
5. Sammanfattning årsmöte 
Ett väl genomfört årsmöte, där Göran Karlsson skötte klubban med den äran, följt 
av ett mycket intressant föredrag av Petra Hansson från NTF om vikten av att 
tänka på sin egen och andras säkerhet i trafiken. 
 
6. Träff nya medlemmar 9 april 
Styrelsen diskuterar den sedan tidigare inbokade träffen för nya medlemmar som 
hålls tisdagen den 9 april, kl 18.00 i Wennerbergsgården. Inbjudan kommer att 
skickas ut runt den 26 mars. Hilda och Åke tar emot anmälningarna. 
 
7. Trygghetsringningen 
I och med att trygghetsringningen upphör under våren skickades ett brev till 
användarna direkt efter årsmötet. Informationen mottogs med både ris och ros,    
bl a har ”avprickarna” fått Dagens Ros i NLT för ett mycket uppskattat arbete. 
 
 



 
 
Avtackning av damerna kommer att ske i en mindre grupp i samband med en 
måltid med ordföranden. 
 
8. Wennerbergsgården 
De uppgifter för Wennerbergsgården som Karlolof Fernow tidigare haft fördelas 
enligt följande: 
- Lokalbokningen tar Svante hand om.  
- Nyckelbrickorna tar Lennart hand om. 
- Förteckningen över vem som har nyckelbricka tar Karlolof och Lisbeth fram. 
 
Lennart varit i kontakt med Skaraborgs städ och bokat in en träff nästa vecka för 
att bl a diskutera hur städningen sköts utifrån det avtal som finns.  
 
Den särskilda utrustning för internet, som beslutades vid förra mötet, har nu 
installerats. Det blev dessutom billigare än vad offerten angav, 8.400 kr istället för 
11.000 kr. 
 
Svante lyfter åter frågan om gräsklippning till sommaren. Han föreslår att ett 
gruppmail sänds ut till samtliga medlemmar med upprop att anmäla sig inför 
sommarens gräsklippningsarbete.  
Uppmaningen lyfts också av ordföranden i samband med månadsmötet 14 mars. 
 
9.  Ekonomi 
Lennart redogör för resultat- och balansräkning t o m februari månad. En del 
medlemsavgifter kommer till vårt gamla bankkonto och dessa skickas vidare till 
förbundet. Avräkning kommer från förbundet under april. 
 
10. Rapporter 
- Månadsmöten / program etc 
Till månadsmötet den 14 mars kommer nya vård- och omsorgschefen Lotta 
Hjoberg att delta. Birgitta Lindh Breman kommer att informera om nyheter från 
KPR. 
Programmet för april är i dagsläget inte klart. Kerstin har några uppslag som hon 
undersöker under kommande vecka.  
 
Lennart och Hilda tar en ytterligare träff med Jonas Stern för att reda ut de 
problem som varit i samband med tidigare månadsmöten. 
 
Månadsmötet i maj hålls den 23 maj och Hilda har bokat Närebo till kl 16.00 för 
sillbuffé. Kerstin ordnar underhållning. 
 
- Närebo  
Hilda har även bokat in Närebo för 80+-dagen den 4 juni dels kl 15.00 och dels kl 
18.00, då alla 80+-medlemmar bjuds på jordgubbstårta, kaffe och underhållning. 
Styrelsen diskuterar olika alternativ till underhållning. 
 
- Utbildningsdagar m m 
Distriktsstämma hålls den 10 april och anmälda till stämman är Hilda, Kerstin, 
Lennart och Åke. Program kommer. 
 



 
 
Inspirationsdag hålls den 6 april då distriktet ordnar inspirationsdag på Jula 
hotell.  
Travdag 14 april – distriktet bjuder in till travdag söndagen den 14 april. Svante 
lägger ut på hemsidan och anmälan sker till Lennart senast den 28 mars. 
 
- Hemsida 
Svante har haft problem med första sidan och de aktiviteter som läggs ut där och 
som kommer som löpande text. P g a en bugg i programmet går detta inte att 
ändra, utan vi får informationen som löpande text. 
 
- IT-café 
Svante har varit i kontakt med en av våra medlemmar, Margareta Nord som är 
nyinflyttad från Karlsborg, och som kan tänka sig att ansvara för ett IT-café. 
Svante undersöker eventuellt intresse via gruppmail, för att eventuellt kunna starta 
ett IT-café under hösten. 
 
- Vuxenskolan 
Lennart lyfter frågan om de olika bidrag från Studieförbundet Vuxenskolan som 
SPF får utifrån om det är studiecirkel eller kulturevenemang vi arrangerar.  
Enligt Vuxenskolans avräkning för 2018 har vi drygt 4.000 kr i behållning, vilket 
innebär att våra räkningar för våra event bör gå genom Vuxenskolan. 
 
- Övrigt 
Karlolof Fernow möter upp och överlämnar material som styrelsen behöver i sitt 
arbete. 
 
Carl Sundblad ny chefredaktör för NLT – ett alternativ till ett månadsmöte. 
 
Aktivitetsbladet måste ändras och uppdateras. 
 
Förteckning över nya styrelsen har Svante uppdaterat och den ligger på 
hemsidan. 
 
Åke informerar att antalet medlemmar vid årsskiftet var 1.105 men har nu ökat till 
1.108.  
 
12. Nästa möte 
Nästa möte hålls torsdagen den 4 april 2019. Åke tar med fika. 
 
13. Avslutning 
Ordföranden avslutar mötet och tackar deltagarna för visat intresse. 
 
 
Vid protokollet Justeras 
 
 
Lisbeth Nyström Ragnhild Bergman 
Sekreterare  Ordförande 


